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國立臺灣大學中國大陸研究中心 > 最新消息							


						News



	DEEP BLUE SCARS: Environmental Threats to the South China Sea Workshop / 2024-03-19
	普林斯頓大學公共與國際事務學院研究生訪團座談/ Meeting with Princeton University School of Public and International Affairs (SPIA) Graduate Student Group / 2024-01-16
	臺大中國大陸研究中心通訊 No.17 / 2024-01-02
	「中共20大後的中國研究轉折：新典範或新方法」學術研討會 / 2023-12-05
	天津南開大學學術訪問團交流座談會 / 2023-11-10
	「基於規則的國際秩序與南海之國際合作」國際學術研討會 / 2023-10-02
	9/26「基於規則的國際秩序與南海之國際合作」國際研討會-自即日起開放報名! / 2023-09-06
	「戰略暨國際研究中心」（CSIS）訪問團學術交流/Meeting with the Delegation of Center for Strategic and International Studies / 2023-09-05
	波海三國國會外交委員會主席訪問團學術交流/ Meeting with the Baltic Delegation of  the Foreign Affairs Committee Chairs of the Parliaments / 2023-08-11
	挪威國防雜誌Forsvarets forum訪問 / 2023-07-06
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